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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:1073 Statliga byggkrediter och EU:s statsstödsregler

I debatten den 19 juni om svar på min interpellation 2023/24:803 Kvaliteten på 
bostadspolitiska åtgärder uppgav statsrådet följande i sitt sista debattinlägg:

”Det finns också förslag om statliga byggkrediter, och såvitt vi kan bedöma är 
det svårt att få detta förenligt med EU:s statsstödsregler. Det är förstås lätt att 
sitta i opposition med kanske vällovliga initiativ och förslag, men det hade varit 
bättre om flera av dessa kommit på plats tidigare när man faktiskt hade chansen 
att genomföra dem.”

Det var första gången som jag har hört detta påstående från statsrådet eller 
någon annan företrädare för regeringen. Det framstår också som överraskande 
eftersom byggkrediter finns i andra EU-länder och det investeringsstöd för 
byggande av hyresrätter och studentbostäder med lägre hyresnivå som nu är 
under förtida avveckling uppenbarligen har varit förenligt med EU-rätten.

Jag vill därför fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vilket underlag finns för bedömningen att statliga byggkrediter skulle vara 
svåra att förena med EU:s statsstödsregler?

………………………………………

Markus Kallifatides (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-08-23
Besvaras senast
2024-09-04 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


